



UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA SULTAN ABDUL HALIM MU'ADZAM SHAH (UniSHAMS)

KENYATAAN TAWARAN

Tawaran ini adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah kod bidang Perkhidmatan Kawalan Keselamatan di bawah kepala dan Sub-Kepala 220801 (Kawalan Keselamatan) yang masih sah dan berkuatkuasa.

MAKLUMAT TENDER

Kod Tender	Butir-butir Tawaran	Pendaftaran Lesen Kewangan (MOF)	Harga Dokumen
UniSHAMS /2024/T03/ PEROLEHAN	Tender Perkhidmatan Kawalan Keselamatan (Tanpa Senjata Api) di Universiti Islam Antarabangsa Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah selama 24 bulan	Kod Bidang : 220801 - Kawalan Keselamatan	RM50.00 Bayaran melalui perbankan internet ke akaun berikut: No. Akaun: 02011010034994 Nama Akaun: UniSHAMS Sdn.Bhd Bank : Bank Islam Malaysia Berhad Rujukan : Tender Keselamatan *DIWAJIBKAN email resit bayaran ke: unithasil@unishams.edu.my

TEMPAT PENGHANTARAN DOKUMEN TAWARAN

Sebarang pertanyaan hendaklah menghubungi nama dan alamat di bawah :	Tarikh Tutup dan Masa
<ol style="list-style-type: none">Puan Najdah binti Abdul Samat (Tel : 04-499 1030)Puan Nurul Najwa binti Mohd Sabri (Tel : 04-499 1032) <p>Pejabat Bendahari Aras 2, Bangunan Canselori Tan Sri Ustaz Azizan Abdul Razak, Universiti Islam Antarabangsa Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah 09300 Kuala Ketil, Kedah Darul Aman.</p> <p>Waktu Pejabat : 8.00 pagi – 4.00 petang (ahad-rabu) 8.00 pagi – 2.30 petang (Khamis)</p>	19 Mei 2024 (Ahad) Jam:12.00 tengah hari

- i. Tawaran Teknikal dan Tawaran Kewangan hendaklah disediakan dalam sampul yang berasingan dan berlakri. Setiap satu sampul hendaklah dilabelkan "Tawaran Teknikal" dan "Tawaran Kewangan" di sebelah kiri atas sampul. Kemudiannya kedua-dua sampul dimasukkan ke dalam sampul besar beralamat seperti berikut :

Pejabat Bendahari, Aras 2, Bangunan Canselori Tan Sri Ustaz Azizan Abdul Razak,
Universiti Islam Antarabangsa Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah (UniSHAMS),
09300 Kuala Ketil, Kedah Darul Aman.

- ii. Tawaran tender hendaklah dimasukkan ke dalam peti tender selewat-lewatnya pada tarikh tutup tender jam 12.00 tengah hari pada atau sebelum **19 Mei 2024 (Ahad)**. Borang tender yang lewat diterima tidak akan diterima/dilayan. Pejabat ini tidak bertanggungjawab ka atas sebarang kelewatan yang timbul secara langsung atau tidak langsung.
- iii. **Jualan dokumen akan dibuka pada 07 Mei 2024 (Selasa) sehingga 16 Mei 2024 (Khamis), bermula jam 10.00 pagi di Pejabat Bendahari, Aras 2, Bangunan Canselori Tan Sri Ustaz Azizan Abdul Razak, Universiti Islam Antarabangsa Sultan Abdul Halim Mu'adzam Shah (UniSHAMS), 09300 Kuala Ketil, Kedah Darul Aman.**
- iv. **Lawatan tapak akan diadakan pada 07 Mei 2024 (Selasa) selepas pembelian dokumen oleh petender. Kehadiran PEMILIK SYARIKAT adalah diwajibkan dan namanya tercatat di dalam Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan Malaysia/Pengiktirafan Bumiputera. Sebarang wakil adalah TIDAK DIBENARKAN. Sila bawa Cop Syarikat, Sijil ASAL dan Kad Pengenalan.**
- v. Sekiranya syarikat berjaya mendapat tawaran kerja dan didapati memalsukan maklumat atau dokumen yang dikemukakan, tawaran tersebut akan **TERBATAL** dengan serta merta.
- vi. Setiap syarikat yang berurusan dengan UniSHAMS adalah **DIWAJIBKAN** untuk membuat pendaftaran pembekal di **Website UniSHAMS**. (<https://unishams.edu.my/index.php/about-us/unishams/downloads>)